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sa 16. sjednice opdirzrl*sP",it l" ilotu,5 *ru,u

ts,oo ,uti.itdnica 
je odrLana dana 19' prosinca 2015. godine u prostorijama opdine u Gradcu s podetkom u

Sudic, inskog vije6a: Damir prnjak, Mate puio, petar Saran, Boiko
Dalibor Durdov, Borislav Strunje i Martina pijuk.

ostali nazodni: Katarina Drezga, prodelnica, Josip Sudii, nadelnik i Milan Buzov, zamjenik nadelnika.Zapisnik vodi Gordana Matii.
Predsjednik opdinskog vijeca Damir Prnjak je pozdravio nazodne i predloZio da sjednicu otvorevijeCnidkim satom.
Nije bito pitanja.

redu. 
Predsjednik opdinskog vijeca Damir Prnjak je utwdio kvorum i predloZio glasovanje o dne.i,nom

Dnevni red je jednoglasno prihvaden.
DNE\,\II RED

vijeia
Zi( za20t5. godinu (II)
infrastrukture u Opiini RuZi6 u 2015. godini
lne infrastrukture na podrudju Opiine FtuLiC, za20l5.

Ituri Opdine RuLt( za20l5. eodinu
orru Opiine RuZjc za20l5. sodinu
Opiini FiuLic za20l5. godiiu

sa projekcijamaza20TT. i 2019. sodinu
a razdoblje 2016. _20 I g. eodina

Filli( za20t6. godinu

r 1. Prijedrog programa odrZavanja komunarne 
'ryillli*."1iililf;:'Jr',lliol,io,o'Jro,6. godini12. Prijedtog programa socijalnih davanja u opcini F.uLi( za20i6. godinu

13' Prijedlog Programa utroska sredstavi naknade za zaarzavaryenezakonito izgratlenih zgradau prostoruna podrudju Opiine RuZii za 2016. eodinu
14' Prijedlog odluke o otpisu zastarjelilipo trahivanjas osnova komunalne naknade15. Zahtjevi
16. Pitanja

apisnik sa I 5, sjednice.
to kod todke 1. na glasovanje o prijedlogu
drLaya izvjestaj iako misli da se ne6e ostvariti
d todke 4. Odluke o kriterijima zaizradunnaknade
njegov komentar izvuden iz konteksta. Kazao ie da ne

ladu sa zakonom i ne osigurava da se svakom
ojije stvarno proizveo. KaZe dajerasprava po ovoj
r kod rodke 3. Zakljftka o davanju suglasnosti



a sluZnosti, vijeCnik BojdiC je pitao da li je proditan

a glasovanje.
e sa Sest glasova ,,2a,,, tri su,,protiv.. ijedan

ToCka I.

Predsjednik Vije6a je otvorio raspraw.
Nakon krade rasprave u kojoj su vijednici pitari zapojasnjenje nekih rashoda, predsjednikvijeca je.dao prijedlog drugih Izmjeni i dopuna Proraduna bricr" ni,zie za20t5.godinu naglasovanje.
Glasovalo je deset vije6nika.
Sa sedam glasova ,t29", iednim,,protiv" i dva ,,suzdrZana" donesene su II Izmjene i dopuneProraduna Opdine PiuLiC za20l5- Godinu.

Toika 2.

Nadelnik Josip Sudii je kazao da se,radi o uskladenju programa gradnje komunalneinfrastrukture 2a2015. godinu koji prati rebalans.
Nije bilo primjedbi.

infrastru 
edlog Izmjena i dopuna programa gradnje komunalne
godinu na glasovanje.

Jednoglasno su donesene Izmjene i dopune Programa gradnje komunalne infrastrukture opiineRuZiC za 201 5. godinu.

Toika 3.

Predsjednik Opdinskog vijeda je otvorio raspraw.
Nde bilo primjedbi.
Predsjednik vi]gcaie dao prijedlog Tzmjena i dopuna Programa odrLavanjakomunarne

infrastrukture na podrudju op.ine RuZi6 za 2ois. godinu nu gturJu--j",
Glasovalo je deset vijeinika.
Jednoglasno su donesene Izmjene i dopune Programa odrLavanjakomunalne infrastrukture napodrudju Opiine RuZii za 2015. eodinu.

ToIka 4.

rar.li im va za neka igrali5ta, a ni5ta se ne
te za igraliSte.
teanzrrana.

Nadelnikje odgovorio da nisu do sada, a u pogledu ostalih sportsko rekreacijskih objekataimamo planove za r ealizaciju.

dru.tvi iilfr1H"ili,trji"'ff1:;i1::':l'";ililJlffiJ;l#"?li,f#.*"
odredi v.

Buzov je na to odgovorio da se KIID-u,,Sv. Ilija" Kljaci i Etno udruzi ,,petrovo polje,,dodjeljuje vise sredstava jer su organizaroriproslava za"sv, Itiu i Dan opiine i imaju troskove uzproslave.



kojoj
!:'f *.:"'. a, a ko d sp ortskih uaruga ; oil ;i,, ;;;;r;,"r".-rr#li?"To^:)j":lii.^1ij:,i,:vom prosramu za kulruru todno definiraju izrosi koliko

l prema tome seraspodje sredstva.

jednak :lT:"?:- 
pita zasto se ne bi ustrojio jedan KUD na podrudju opcine ili da se svima daje

5_t*1r.;;"r:,::j:lll.,9tltf sufinancirala ollazakdlanova Etno udruge u vukovar.Buzov je odgovorio da su dlanovi ptatiti po-GO tcuna.

2015, god na glasovanje.*:.t]"tt":r 
dao prijedlog Izmjena l.ogru-uJu*ih potreba u kulruri opiine Ruzi( za

je deset vijeinika.
Ie 

llger.amalawih potreba u kurturi opiine RuZii za 2015. godinu su donesene sa,,2a" itri,,protiv,,.

;jednik Opiinskog vije6a je otvorio raspraw.
bilo primjedbi po ovoj todki dnewoe,rau.

tsjednik vijeca je dao prijedlog Izmjena i dopuna programa j vnih potreba u sportu op6ine5. godinu na glasovanje.

sedam glas

ToIka 5.

PtuLi( za20

sa sedam g

Todka 6.

davanja.

2015.

Toika 7.

Vlada donij
smoseup
Kao Sto je
Skolu u
planirali i v
sredstva za
definiramo

lo je deset vijednika.
te i dopune Programa javnih potreba u sporfu opcine RuZi6 za 2015. godinu su doneseneva,,za" i ffi,,protiv...

rik Opiinskog vijeia je otvorio raspratu.
Durdov je pitao da li su se poveiavara sredstva zapotporcpo programu socijalnih

lnik je odgovorio dajesu.
;jednik vijeca je dao prijedlog rzmjenaPrograma socijalnih davanja u opeini RuLic zana glasovanje

lo je deset vijeinika.
Programa socijalnih davanja u opcini R Li( za20r5. godinu donesena je jednoglasno.

tik sudic je dao obrazlolenje po prij edrogu proradun a za 2016. godinu. Kazao j e da jeodluku o priwemenom financiranju p."ilu kojoj su oo6ini nred"via*" ^^*^,^ +oL^ A^
anirr r{-Yoli r.\ll,,l-^ T^1-^ +-rju drZali Odluke. Takoder s-o planiruli ,..driu

to u ovom sedmogodi5njem razdobliu obnovili s
rr " il,,;^.- -^-t^Lr:--ku, y idu69m.Ia'doblju planiramo obnoviti i staru skolu u Umljanoviiima. Takoder smtsredstava koji 6emo u iduiem razdoblju utroSiti na infrastruktiru. pranirari smo i ve6agTT JITTU I YEU<Iekte, za uknjiZbu nerazvrst rh cesta, kao i sredstva zaizmjeneprostomog prana kojimle.vinska p.odrudja. Mi5ljenja je da je predloZeni proradun realan.

:dnik Op6inskog vijeia je otvorio iurp.u*.

h3::.::i".j:^r::_9 1!: 
pripremio amandmane na proradun, a da ima primjedbu da zauzrcu nisu planiran sredstva posto nije dovrsen okoliS oko .rirgu, nr-u ograde kao nii daje na savjest svima koji su sudjeiovari oko gradnje . poirziv'aproradun ukoliko ga jeirati u Sto sumnia.

sto je samo 20.000 kuna planirano za konzultantske usruge, a toliko novca planiramo zata iz sredstava EU. Nadernik je odgovorio da trosak okJpiojekta ulazi u ukuDnu

spomenik u

Javne rasv
moguie reali
Nadalje pita
gradnju obl
investiciju.

ik Durdov je pitao Sto je planirano za crkve.
NaCelnik je govorio da su planirana sredstva u iznosu 50.000 kuna za obje Zupe, a oni ce predloZiti uti sredstva.

faik vijeia je dao prijedlog proraduna opdine F.uzi( 2a2016. godinu sa projekcijama zaglasovanje,

Sto 6e se

je deset vijeinika.



Proraiun opdine RuZi6 za 2016. godinu sa projekcijam a za20l7 . i 201g. godinu donesen je sasedam glasova,,za,,,j edan,,protiv.. i dva,,s,tzdr?ani,, .

Todka 8.

predsjednik Op6inskog vijeCa je otvorio raspraw.
Nije bilo primjedbi po ovoj todki dnelnog ..au.
Predsjednik vijeia je dao prijedlog Planaiazvojnih programa opcine lltLi1 zarazdoblje 2016.- 2018, godine na glasovanje.
Glasovalo je deset vijeinika.
Plan razvojnih programa op6ine Ftuli( zarazdoblje 2016. _2018. godine donesen je sa sedamglasova,,za,, i tri,,suzdrZana,,.

ToCka 9.

Predsjednik Opiinskog vije6a je otvorio raspraw.
Nije bito primjedbi po ovoj todki dnevnog.idu.
Predsjednik vije6a je dao prijedlog odluke o izwsenju Proraduna Opcine RuLj( za 2016.godinu na glasovanje.
Glasovalo je deset vije6nika.

odluka o izwsenju Proraduna opcine Ftuli( za 2016. godinu donesena je sa sedam glasova ,,2a,, itri..suzdrLana"

Todka 11.

Predsjednik vijeiaje otvorio raspraw po ovoj todki dnevnog reda.
Nije bilo primjedbi.
Predsjednik Vije6a je dao prijedlog Programa odrZavanja komunalne infrastrukture na podrudju

Opiine Pltlil za 2016. godinu na glasovanje.
Glasovalo je deset vijednika.
Program odrZavanja komunalne infrastrukture na podrudju OpCine kuLi( za20l6. godinu

donesen je sa osam glasova ,,2a,, i dya ,,suzdr?ana*.

Toika 12.

Predsjednik vije6aje otvorio raspraw po ovoj todki dnevnog reda.
Nije bilo primjedbi.
Predsjednik Vijeia je dao prijedlog Socijalnog programa Op6ine Ftuhi' 2a2016. eodinu na

glasovanje.

Glasovalo je deset vijeinika.
Socijalni Program Opiine PiuLi( 2a2016. godinu donesen je jednoglasno.

Todka 10.

. Predsjednik Vijeda je utwdio da je preskodena todka 10. odnosno prijedlog programa gradnje
komunalne infrastrukture u RuZic za20l5. godinutele otvorio raspraw po ovoj todiki dne;og reda.

Nije bilo primjedbi.
Predsjednik Vije6a je dao prijedlog Programa gradnje komunalne infrastrukture op6ine RuZi6

u 2016. godini na glasovanje.
Glasovalo je deset vijeCnika.
Program gradnje komunalne infrastrukture

jednoglasno.

Toika 13.

Predsjednik Vijeia je otvorio raspravu

Opdine Ptulit, za 2016. godinu donesen je



Nije bilo primjedbi.

nezakon 
log Programa utro5ka sredstava naknade zazadrLavanje
na podrudju OpCine RuZiC za 20 16. godinu na glasovanje.

Program utroska sredstava naknade za zadrzavanje nezakonito izgradenih zgradau prostoru napodrudju Opdine RuLi( za20l6. godinu donesen je jednogiasno.

Toika 14.

Predsjednik Vijeia je otvorio raspraw.
Vijednik Durdov je kazao davei nekoliko godina neki obveznici pladaju komunalnu naknadu, a neki neplaiaju, a mi otpisujemo.
Vijeinik Bojdii pita za5to se ne ide na ovrhe.

-^,__ r - 
Vijeinik Sudii je miSljenja da imamo objekata koji su bili u obnovi i nisu u evidenciji komunalne

naKnade.

Nadelnik Sudi6jeodgovorio da su objekti uglavnom uvedeni u sustav $omunalne naknade, daje do prvirujnanaplaienooko35.000kuaapotraZivanjaizprethodnihgodinaidasmouspjelinaplatiti zaduLenjezaovu
godinu.

Predsjednik Vije6a je dao prijedlog Odluke o otpisu zastarjelih
potraZivanjaSoSnovakomunalnenaknadenag1asovanie

Glasovalo je dcset vije6nika.
odluka o otpisu zastarjelih po raZivanja s osnova komunalne naknade

donesena je sa devet glasova ,,2a,, i je rim,,suzdrZanim,,.

Todka 15.

Nadelnik je kazao da je zaprimljen zahtjev udruge Sv. Bartoromej iz
poteskoiama u razvoju, da potpisemo ugovor o sufinanciranju. Logopedica iz
detvero djece iz nase opiine i da bi trosak mjesedno iznosio bt o t.sob kuna. T
kojima trebaju njihove usluge ali da ne moZe iznositi imena jer je to poslovna
sredstva u naSem proradunu udruzi.

Nadelnik je odgovorio da je to dobar prijedlog da se pomogne roditelj
Vijednik Durdov je miSljenja da je planiraai iznos od 1g.000 kuna zi

Vijeinica Pijuk je pitala postoji li moguinost da se roditeljima dodijeli potpora.

ina koja radi s djecom s

geje rekla da sada radi s
je rekla da ima joS djece

na. Mi nismo planirali ta

j ednokratnom potporom.
hnanciranje boravka djece u
jecu spoteSkoCama u razvoju

da se potpi5e ugovor o
usluge i nemamo, a upudujemo

ednokatne potpore za ovu

wi6u minorna suma, a .la se le bi mogla osigurat sredstva i za ovu namienu za
u proradunu od sedam miliiuna kuna

_ Nadelnik je predloZio zakljudak: ne moZemo udovoljiti zahtjevu udrug
suhnanciranju usluga Udruge Sv. Bartolomej jer todan broj _djece tojl ce torisii
roditelje da podnesu zahtjev opdini pa 6emo odludivati po iahtjevima i odouriti
namtenu.

Toika 16.

vjeinik Durdov je pitao kolika je vjerojatnost da iemo plaiati vodno s
Nadelnik je odgovorio da 6emo provjeriti Sto nalaZe zakon,

jep e informacije uveziprijevozain su u metara od Skole n._u.j, p.uuorz avo im autobusom.
Nadelnik je odgovorio da nama nikakve informacije po ovom pitanju.
Dalje nije bilo pitanja te je predsjednik Vije6a zakljudio sjedniiu.

Sjednicaje zavr5ila u 19,05 sati.

il,t+lc 4a'i

vnu naknadu.

e osnovne Skole, duoje
prijevoz Sto bi znadilo da dieca


